
Emlékeztető és határozatok 

a Magyar Birkózó Szövetség Intéző Bizottságának 

2020. szeptember 1-jei üléséről 
 

A Magyar Birkózó Szövetség Intéző Bizottsága 2020. szeptember 1-jén a Magyar Sport Háza I. emeleti 

tárgyalójában tartotta soron következő ülését. 

Az ülésen részt vett: Ancsin László, Bacsa Péter, Bácsi Péter, Péteri László, Süle László IB tagok, (Balogh 

Vilmos és Kuller József ig. távol) meghívottként Farkas Tibor főtitkár és Menczel Zsuzsanna 

jegyzőkönyvvezető.  

A IB egyhangúan elfogadta a napirendi pontokat azzal, hogy a 7. és 8. napirendi pontok egyelőre csak 

ismertetésre kerülnek, de nem szavaznak most róla, a következő szakmai bizottságon külön napirendi 

pont fog foglalkozni ezzel és csak utána kerülnek szavazásra a módosítások és aktualizálások.  

Az ülésen az alábbi napirendi pontok tárgyalására került sor:  

1. pont: Az éves közgyűlés új időpontjának kijelölése szeptember 18-ra, és az azzal kapcsolatos 

feladatok. 

A 2020.09.04-ei Közgyűlés technikai okok miatt tolódik, így az halasztásra kerül szept. 18-ára. A 

helyszín, a napirendi pontos és minden egyéb változatlan. A rendezvényen a járványügyi előírásokat 

be kell tartani, tekintve a másfél méteres távolság betartását és betartatását, a maszk viselést és a 

fertőtlenítést.  

IB20/2020.(09.01.) sz. határozat: 

Az IB az eredetileg 2020. szeptember 4-ére tervezett Közgyűlés 2020. szeptember 18-ára történő 

halasztását a változatlan napirendi pontokkal és helyszínnel egyhangúan elfogadta. 

Szavazás aránya:  5 igen  0 nem  0 tartózkodás 

2. pont: Javaslat a 2020. évi KSF egyesületeket érintő részprogramjának támogatási 

módosítására. 

A járványügyi helyzet kezdetén, március-áprilisban az egyesületek értesítve lettek, hogy a KSF 

támogatást egységesen 20%-al csökkentették minden sportszövetségnél, ebben a Magyar Birkózó 

Szövetség és érintett volt, így 155 M ft-os elvonással kellett számolni. Az egyesületek egységesen 25 % 

elvonásban részesültek.  

Augusztus végén az UWW döntése alapján a két Utánpótlás Világversenyt elhalasztották, melyre az 

elkülönített összeg értelemszerűen megmaradt a költségvetésben, ezért az MBSZ úgy döntött, hogy 

ezt elosztja az egyesületek között olyan arányban, amilyen arányban a korábbi elvonás érintette őket, 

5000 ft-os kerekítésben, de a minimum 50.000 ft. 

Bácsi Péter felvetése: 

A szakmai bizottságon felmerült a válogatott sportolóknak, a junior korosztálytól felfelé szükségessé 

váló speciális egészségügyi szűrű vizsgálat fontossága, melyben a bizottság egyet értett, hogy költeni 

szükséges rá, akár ennek a keretnek a terhére. Az előzetes kalkulációk szerint nagyjából 100 főnek a 

szűrése nagyjából 7 M ft lenne.  



Bacsa Péter a felvetést megfontolva arra jutott, hogy erre a célra lehet fordítani.  

Bacsa Péter javaslata, hogy azok a sportolók, akik nem kapnak Gerevich ösztöndíjat, de segítették a 

felkészülést a vírusidőszakban, azok az év végén megmaradt keretből részesüljenek támogatásban. 

IB21/2020.(09.01) sz. határozata:  

Az egyesületek között felosztásra kerülő támogatási összeget az Intéző Bizottság egyhangúan 

elfogadta.  

Kiegészítésként az a döntés született, hogy a novemberi IB ülésen szavaznak Bacsa Péter felvetéséről, 

a Gerevich ösztöndíjban nem részesülő sportolók támogatásáról, valamint versenyrendezési pénz 

újraosztásáról. Felkérte továbbá Bácsi Pétert, hogy írja össze a sportolókat akiken szűrő vizsgálatot kell 

elvégezni és kérjen árajánlatot a vizsgálatokra. 

Szavazás aránya:  5 igen  0 nem  0 tartózkodás 

3. napirendi pont: Tájékoztató a KIMBA tevékenységének szakmai koncepciójáról. 

Bacsa Péter rövid összefoglalóban tájékoztatta az előzetesen kiküldött szakmai anyag alapján a szakmai 

koncepcióról az Intéző Bizottság tagjait. 

A hallottakat követően Péteri László felajánlotta segítségét és szakmai tudását az oktatással 

kapcsolatban, melyet az Intéző Bizottság elnöke köszönettel elfogadott.  

4. napirendi pont: Tájékoztató a 2020. évi őszi versenyek rendezésével kapcsolatos ajánlásokról 

és intézkedésekről.  

Bácsi Péter tájékoztatja a bizottságot a szakmai bizottságon hozott határozatokról. A bizottsági 

tagságban személyi változás történt, egy ember lemondott, helyette Sastin Mariannára esett a 

választás, akinek a bemutatása hivatalosan is megtörtént, mint új szakmai bizottsági tag.  

Az idei versenyeket illetően az a szakmai bizottságon az a döntés született, hogy szeptemberben a 

három magyar bajnokságot: kadet, junior és a felnőtt magyar bajnokságot megrendezik, a többi 

versenyt viszont egyelőre nem. A következő szakmai bizottságon döntenek a többi verseny 

megrendezéséről.  

A versenyeket érintő egészségügyi előírásokat tartalmazó szakmai anyag kiegészült pár tétellel az 

eredetihez képest: versenyzőknek is javasolt a maszk használat versenyen kívül, illetve mindenhol 

javasolt 1,5 m-es távolság tartása, valamint akinek pozitív tesztje volt, az csak 2 negatív teszt 

bemutatása után indulhat versenyen, szigorúbb takarítási és fertőtlenítési előírásokat, valamint 

szankciókat és létszámkorlátozásokat vezetnek be a versenyen. 

Jelenleg szigorúbb beléptetési szabályok kerülnek bevezetésre, létszámkorlátozások lépnek életbe, 

szigorú, név szerinti beléptetés lesz és a kísérők számát a versenyzők létszámához mérten korlátozva 

lesz a versenyeken. 

5. napirendi pont: Tájékoztatás a 2020. évi őszi edzőtáborok lebonyolításával kapcsolatos 

ajánlásokról és intézkedésekről. 

A jelenlegi intézkedések szerint az edzéseken maszk használatot írtak elő, a kiküldött epidemiológiai 

kérdőívet hetente ki kell tölteni mindenkinek. Fokozott fertőtlenítést kell végezni, az előírás szerint a 

keretorvosnak jelezni kell minden egészségügyi változást, folyamatos lázmérést kell végezni. Az 



edzőtáboroknak írásba foglalva kell nyilatkozniuk, hogy vállalják ezeket az intézkedéseket és 

dokumentálni a lázméréseket.  

Amennyiben valamelyik válogatott tag úgy dönt, hogy elmegy külföldi országba birkózni vagy külföldi 

edzőtáborban vesz részt, annak hazaérkezéskor az előírásokat be kell tartania, saját költségén 

elvégeztetnie a Covid19 szűrő teszteket vagy 14 nap karanténba vonulnia. A válogatott versenyzőknek 

jelentési kötelezettséget kell vállalniuk külföldre utazásról, melyet az edzőjük felé kell megtenniük. 

6. napirendi pont: Javaslat az MBSZ Jogi, Átigazolási és Fegyelmi Bizottsága új elnökére 

Dr. Kökény Zoltán 2020. augusztus 31. napjával lemondott elnöki posztjáról. A javaslat szerint az új 

elnöknek dr. Loványi Róbert a jelölt. Korábban is részt vett mind a Fegyelmi bizottság, mind az MBSZ 

jogi háttérmunkájában.  

IB22/2020.(09.01) sz. határozata: 

Az Intéző Bizottság elnökének 2020.09.01-jétől dr. Kökény Zoltán helyett dr. Loványi Róbertet 

egybehangzóan megszavazta.  

Szavazás aránya: 5 igen  0 nem  0 tartózkodás 

 

 

 

Összeállította: Menczel Zsuzsanna irodavezető 

 

IB tag: Péteri László 

  

 


